



ONTARIO PROVINCIAL POLICE POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO



\$ 50,000 REWARD RÉCOMPENSE DE 50 000 \$

The Government of the Province of Ontario is offering a reward in the amount of fifty thousand dollars (\$50,000) for information leading to the arrest and conviction of the person(s) responsible for the murder of Christine Ann WOELK, age 49.

Le gouvernement de la province d'Ontario offre une récompense de cinquante mille dollars (50 000 \$) pour toute information permettant d'arrêter et de condamner la ou les personne(s) responsable(s) du meurtre de Christine Ann WOELK, âgée de 49 ans.

In the early evening of May 18, 2004, Christine Ann WOELK disappeared after meeting with a friend on Oak Street in LEAMINGTON, Ontario. Her 1997 Pontiac Transport van was located on May 20, 2004 between two seasonal cottages on Point Pelee Drive, near the gates of Point Pelee National Park. The body of Christine Ann WOELK was found 5 days later along the shore of Black Willow Beach on Point Pelee National Park.

Au début de la soirée du 18 mai 2004, Christine Ann WOELK a disparu après avoir rencontré un ami sur la rue Oak, à LEAMINGTON, Ontario. Son fourgon Pontiac Transport 1997 a été trouvé le 20 mai 2004 entre deux chalets saisonniers à Point Pelee Drive, près des portes du parc national de la Pointe-Pelée. Le corps de Christine Ann WOELK a été trouvé 5 jours plus tard le long du rivage de Black Willow Beach au parc national de la Pointe-Pelée.

This murder investigation continues with the cooperation of the Leamington Police Service and the Ontario Provincial Police.

L'enquête sur ce meurtre se poursuit avec la coopération du service de police de Leamington et de la Police provinciale de l'Ontario.

Any person with information regarding the person(s) responsible for the murder of Christine Ann WOELK should communicate immediately with the Director of the Criminal Investigation Branch, Ontario Provincial Police at 1-888-310-1122 or the Leamington Police Service at (519) 326-3214, the nearest police authority, or Crime Stoppers at 1-800-222-TIPS (8477).

Toute personne ayant des renseignements sur la ou les personnes responsables du meurtre de Christine Ann WOELK devrait communiquer immédiatement avec le directeur de la Direction des enquêtes criminelles, Police provinciale de l'Ontario, au 1-888-310-1122 ou le service de police de Leamington au (519) 326-3214, le poste de police le plus proche ou Échec au crime au at 1-800-222-TIPS (8477).

File # 955-10-061-2004

Numéro de dossier : 955-10-061-2004

This reward will be apportioned as deemed just by the Minister of Community Safety and Correctional Services for the Province of Ontario and the Commissioner of the Ontario Provincial Police.

Le partage de la récompense s'effectuera de la manière jugée équitable par le ministre de la Sécurité communautaire et des Services correctionnels de l'Ontario et le commissaire de la Police provinciale de l'Ontario.

Julian Fantino
Commissioner

Julian Fantino
Commissaire

777 Memorial Avenue,
Orillia, Ontario Canada
L3V 7V3

777, avenue Memorial
Orillia Ontario Canada
L3V 7V3

Date: June 5, 2007

Date : le 5 juin 2007

Telephone: (705) 329-6950

Téléphone : (705) 329-6950

Facsimile: (705) 329-6077

Télécopieur : (705) 329-6077